
  

  

Styremøte 19.10.2023, kl. 1600-1800 - REFERAT 
Navn  Rolle  Innkalt  Til stede  Sendes  
May Eli Vatn Kris8ansen  Styreleder  x  x  
Me:e Brasøy  Nestleder  x  x   
Per Steinar Moen  Styremedlem - Økonomi  x  x   
Kristoffer Wi:rup  Styremedlem – oppgradering av lokaler  x   x 
Pål Aarnset  Styremedlem – oppgradering av lokaler  x  x   
Vigdis Helmersen  Varamedlem  x  x  
Lars Støring  Varamedlem  x   x 
Line Diemer Lyng Jørgensen Ressursperson x x  

  
SAKSLISTE:  
Saksnr.  Tema  Ansvarlig/ 

merknader  
66/23  Referat styremøte 19.09.2023 

Vedtak: Godkjent  
  

67/23  Folk på huset - status 
 

• Fotografene har sagt opp 2 helBdsplasser 
• Antall helBds- og delBds medlemmer – liste -endringer? 
• Flere oppsigelser? 
• Nye søkere?  

 
Forslag 8l vedtak: Vi må jobbe mere med rekru:ering og finne nye 
medlemmer. 

MeGe/May Eli  

68/23  Status – orientering økonomi  
  

• Inntekter  
• Kjøp av tjenester for oppgradering av lokaler – hva har vi utestående? 
• Utbetaling av depositum – alle har fåG Blbake utestående 
• Nedbetalingsplan fra firma som leier pt.? 
• Utestående husleie fra medlemmer? 
• Ny regnskapsfører? 
• Ny> renholdsfirma? 
• Forsikringer? 
• Kan lokalene brukes på en annen måte enn dagens bruk – 

orientering fra Vigdis og Lars 
• Andre leiepriser pr. mnd? 

 
Vedtak: Status økonomi pr. 19.10. tas 8l orientering.  

• Foreløpig budsje: for 2024 ble presentert. Det jobbes videre md 
de:e i de neste styremøtene. Flere 8ltak gjennomføres for bedret 
økonomi i Ai.  

• Alle medlemmer har få: 8lbakebetalt utestående depositum. 
• Nedbetalingsplan for utestående husleie fra firma følges. 
• Avventer ski[e av ny: regnskapskontor. Har få: ny regnskapsfører 

som fungerer bedre. 
• Det har vært dialog med dagens renholdsfirma. En ny person vasker 

på huset og det er nå langt bedre renhold av lokalene. 
• Forsikringer - foreløpig uavklart. 
• Skal sjekke med Koteng om strømspare8ltak; f.eks egen måler.  

Per Steinar/ 
Lars/Vigdis/ 
Line 



• ENOVA kontaktes for å 8ltak for sparing av strøm 
• Utestående husleie for 1. stk. medlem. Skyldes sannsynligvis 

misforståelser- Per Steinar kontakter vedkommende. 
• Vurdering av en annen måte å bruke lokalene på tas som en 

orientering. Før det tas s8lling 8l det, skal det jobbes med 
rekru:ering for å få inn nye full8dsmedlemmer. 

• Det skal vurderes andre leiepriser for hel8ds- og del8dsleie og/eller 
fleksible leieordninger. 

69/23  Ombygging av lokaler – status.  
  
Snart ferdig! 

• Gjenstående – belysning i lager under mesaninene og i 
fellesarealer. 

• VenFlasjon 
• Flere dugnader 

 
Tas 8l orientering.  

• Lys i lager under mesaninene er ferdig. 
• Ven8lasjonen fungerer ikke. Det er ta: kontakt med -Koteng for 

avklaringer/reparasjon 
• Det er noen som jobber på dugnad for fellesskapet e:er arbeids8d. 

May Eli/MeGe  

70/23  Dugnader  
• Flere dugnader 
• Det er lagd et kontorlokale over mesanin nærmest 

kunstnerfløyen. 
• Fotostudio under arbeid 
• Materiallager under arbeid 

Andre dugnader:  
• Jul på spikeren  
• Hjorten  
• Julebord 

 
 Tas 8l orientering. 

• Gjennomført en super dugnad. Vi ble ikke helt ferdige, og må ha en 
8l snart for siste rydding og vask. 

• Jul på Spikeren: 2. og 3. desember. 
• Hjorten: 21.11. 
• Julebordet 15. 12. Agraff inviteres. 

MeGe/Line  

71/23  Arbeidsgrupper i fellesskapet – status  
  

• Orientering om arbeidsgrupper som er i gang  
• Har folk funnet seg Bl reGe med plassering mm? 
• Evaluering av ombyggingsprosessen – Taje Skjefstad er u[ordret på 

denne oppgaven – evaluering kommer. 
  
Tas 8l orientering 

Line/May Eli  



72/23  Dri[ og organisering av Ai – fram8dige saker som det bør jobbes videre med i 
fellesskapet. Forslag Bl mulige saker:  

• Rydding i Dropox samt det fysiske arkivet - hvem  
• Profesjonalitet i AI – hvem er vi?  
• Arbeidsmiljø  
• Utarbeide organisasjonskart for avklaringer av roller  
• Utarbeidelse av husregler/dri_sruBner - Daglig dri_  
• Søke på midler Bl fellesskapet – ombygging/ombruk og nyG AI – 

søknader om midler 
• Har alle som ikke har leieforhold i Ai hentet sine eiendeler?  
• Andre?  

Lista over mulig fram8dige saker i styret er ikke u:ømmende og tas 8l 
orientering/grunnlagt for videre arbeid i styret over høsten. Lista er den 
samme som ble presentert på forrige styremøte.  
  
Tema på de:e styremøtet:  

• Hva slag fellesskap ønsker vi å være? 
• Søke på midler 8l fellesskapet – ombygging/ombruk og ny: AI – 

de:e tas på dugnad og da si:er Line på huset når det jobbes med 
søknadsskriving. 

• Søknad 8l SpareBank 1SMN ble sendt denne uka. 
  
Vedtak: Line søker på midler for fellesskapet. Det skal jobbes videre med å 
styrke fellesskapsfølelsen på huset.   

Alle  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
Line  

73/23  Saker 8l Allmøte  
Forslag Bl saksliste Bl allmøte kl. 11.30-12.30:  

• Leiepriser 
• Medlemsmodeller 
• Sosiale medierkampanje/annonser på finn.no 

  
Forslag 8l vedtak: Me:e kaller inn 8l allmøte i oktober 

May Eli/  
MeGe  
  

74/23  Eventuelt  
• Nøkler Fl huset fra leietakere? 
• Har alle Fdligere leietakere hentet Fngene sine? 
• Skader på huset 
• Budsje> for foliering av glassdør på fotostudio 
• Døra på fotostudio 
• Låsbar dør Fl fotostudio ikke nødvendig 
• Lås på dør Fl mesaninen – ikke nødvending 
• Oppheng av fotobakgrunner løses 
• Høring av evt. nye medlemmer Fl huset – Me>e spør styret før 

utsending Fl medlemmer 
• Lys på silo for reklame for AI – Søke huseier av silo Fl 

annonsering av Jul på spikeren – arrangementet ordener de>e 
sjøl. 

• Syer – tak for maks husleie. Ai kan ikke leie ut Fl lavere pris. 

Alle  

07.11.23 May Eli/Vigdis 


